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Protokół Nr 38/21 

ze zdalnego posiedzenia Komisji Budżetowej 

w dniu 10 lutego 2021 r. 

 

Zdalne posiedzenie Komisji odbyło się przy pomocy wideokonferencji na platformie 

Zoom oraz platformy radni.info, pod kierunkiem Przewodniczącego Komisji, radnego 

Roberta Kosińskiego, w godzinach od 16
00

 do 16
56

.  

W posiedzeniu wzięli udział członkowie Komisji, zgodnie z załączoną listą obecności 

oraz: Starosta Otwocki Krzysztof Szczegielniak, Wicestarosta Otwocki Paweł Zawada, 

Skarbnik Powiatu Wiesław Miłkowski i Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Paweł 

Grzybowski. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Rozpoczęcie posiedzenia. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały na XXXI sesję Rady Powiatu Otwockiego zwołaną 

w trybie nadzwyczajnym: 

1) w sprawie zmian w uchwale Nr 216/XXVIII/20  Rady Powiatu  Otwockiego 

z  dnia  29 grudnia  2020 r. – Uchwała Budżetowa Powiatu Otwockiego na 

2021 rok, z późn.zm 

3. Sprawy różne. 

4. Zakończenie posiedzenia. 

 

Radni nie zgłosili uwag do ww. porządku obrad. 

 

Ad. 2 

1) Starosta Otwocki Krzysztof Szczegielniak oraz Dyrektor Zarządu Dróg 

Powiatowych Paweł Grzybowski przedstawili projekt uchwały Nr 1.  

 

Starosta poinformował o korekcie do załącznika powyższej uchwały, która została 

wysłana radnym za pośrednictwem biura rady. 

 Skarbnik Powiatu Wiesław Miłkowski uzupełnił informacje w kwestii finansowej 

oraz ww. korekty. 

Radny Mirosław Pszonka zapytał, czy w ramach zadania inwestycyjnego, 

polegającego na przebudowie drogi powiatowej Nr 2765W ulicy Karczewskiej na odcinku 

Otwock –  Karczew przewiduje się wykonanie odwodnienia w okolicach osiedla Ługi. 

Dyrektor ZDP udzielił odpowiedzi. 

Starosta zobowiązał się do rozmowy z Burmistrzem Karczewa oraz Przewodniczącym 

Rady Miejskiej w Karczewie w sprawie wykonania systemu odwodnień w powyższym 

miejscu. 

W dyskusji głos zabrali: radna Jolanta Koczorowska, Starosta, radny Dariusz Grajda, 

Skarbnik, radny Mirosław Pszonka, Przewodniczący Komisji, Dyrektor ZDP oraz radny 

Dariusz Kołodziejczyk. 

 

Następnie Przewodniczący Komisji w wyniku problemów technicznych przeprowadził 

głosowanie imienne w kwestii zaopiniowania ww. projektu uchwały. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja Budżetowa w obecności 11 członków pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Głosowanie: „za” – 9 osób, „wstrzymały się” – 2 osoby. 
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Ad. 3 

 Radni nie zgłosili spraw różnych. 

Ad. 4 

Na tym posiedzenie Komisji zakończono. 

 

 

Sporządziła: 

 

Paulina Przybysz 

Przewodniczył: 

 

Robert Kosiński 

 

 

 

 

 

 

 
 


